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A MAMS Szakágvezetői Tanács 2006.május 10-én tartott üléséről, a Sportszövetségek 

                                                               Székházában. 
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: Csiba Péter alelnök, Kökényesi György, Nádasdi János, Sasvári Sándor 

és          Tarapcsák Péter szakágvezetők és Soós Géza bírói koll. vezető. 

 � � � � � �
  napirend szerint. 
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: üdvözölte a megjelenteket. Közfeltűnést keltő balesetek voltak az elmúlt héten 

több versenyen, amelyeknél versenybírók sérültek meg. 

A szakmai vélemények összegzése után az alábbi " � � � � # � � � # �
 születtek: 

• a versenybírók balesetbiztosítását folyamatosan bekell vezetni, jövő évtől pedig 

kötelezővé kell tenni 

• a versenyigazgatók ellenőrízék a bírói igazolványok érvényességét és később a 

biztosításokat is. 

• csak vizsgázott bírók oszthatók be versenyekre, képesítésüknek megfelelően. 

• a Rendezők bármely rendkívüli eseményt, balesetet, sérülést, verekedést stb. az 

eseményt követő 8 órán belül kötelesek a Szakágvezetőnek és a Titkárságnak 

bejelenteni. 

 

Czuczi úr beadványát megtárgyalta a Tanács. � $ � ! � � 
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 ki fejtette, hogy az alap probléma, az UEM és a MAMS moto-cross alap 

kiírása nem komfort a verseny értékelése szempontjából.  

A MAMS kiírásban kettős értékelési előírás van ami ellentmondásos. A körszám 75%-a 

és le kell inteni. 
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• Az UEM előírásokhoz kell igazítani a MAMS alapkiírást, a "leintést" törölni kell, mint 

értékelhetőségi feltételt.  

Az adott esetben a Tanács a Jury döntésével értett egyet. 
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: sok versenyző megy külföldre rajtengedély ill. BBP. kötvény nélkül, ami a 

Rendezőnél a versenyző fogadását, más esetben a balesetnél az eljárást nehezíti. 

 & � � � � # � � � �
• A Titkárság hívja fel a Szakágak ill. a versenyzők figyelmét, hogy a szükséges 

kötvényt vigyék magukkal.  

• Jövő évtől a nemzetközi licenceken a kötvény számát fel kell tüntetni.  

 � �  � �  ! � 
 � �
Ismertette a sportkoncepciós anyagot, az anyaggal a Tanács egyetértet . Minden 

szakág a sajátosságainak megfelelően az anyagot egészítse ki és középtávra vonatkozó 

koncepciós elképzeléseit állítsa össze. 
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• Egy héten belül a szakágvezetők készítsék el és a Sportszakmai alelnöknek küldjék 

meg a Közgyűlési beszámolójukat. Ez a beszámoló egyben a sportkoncepció alapja is.  

 

 A Szakágvezetők örömmel állapították meg, hogy a VB , EB. események rendezéséhez 

szükséges szakmai tovább képzések megtörténtek és minden szakág rendelkezik FIM és 

UEM. licences tisztségviselőkkel. 

 

Az Elnökségi ülés kezdése miatt, Csiba Péter sportszakmai alelnök az ülést bezárta. 

 

 

                                                            Kmf. 

 

Emlékeztetőt készítette: 

 

Nádasdi János 

 


